

Terms and Conditions for up to \$500 Cash Rebate SC Pay (FPS) Offer (“Offer”)

1. The promotion period of this Offer is from 8 October 2020 to 31 October 2020 (both dates inclusive) (the “**Promotion Period**”).
2. This Offer is only applicable to selected cardholders of Standard Chartered Credit Card or MANHATTAN Credit Card (“**Eligible Cards**”) issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”).
3. To be eligible for the cash rebate under this Offer (“**Rebate**”), selected cardholders (“**Eligible Cardholders**”) who have (i) received an invitation SMS relating to this Offer directly from the Bank and (ii) successfully made a SC Pay (FPS) transfer using an Eligible Card as the debit source during the Promotion Period will be entitled to the Rebate of 2% cash rebate of the SC Pay (FPS) transfer amount, subject to a cap of HKD500 in total as a whole.
4. The Rebate will be credited on or before 31 January 2021 to the Eligible Card’s account used for the SC Pay (FPS) transfer. Eligible Cardholders shall notify the Bank if they do not receive the Rebate by 28 February 2021; otherwise, the Rebate will be forfeited absolutely and will not be provided to the Eligible Cardholders through any other means. The Bank accepts no liability whatsoever and shall not be held liable for any compensation.
5. Separate handling fees may be charged by the SC Pay (FPS). Please refer to the relevant terms and conditions.
6. This Offer is not applicable to supplementary card cardholders of the Eligible Cards.
7. The Eligible Card’s account must be valid and in good financial standing when the Rebate is credited; otherwise, the Rebate will be forfeited without prior notice. The Rebate cannot be converted into bonus points or otherwise and are non-transferable and non-exchangeable.
8. The Bank reserves the right to extend, alter or terminate this Offer and amend these terms and conditions at any time without further notice. All matters or disputes will be subject to the final decision of the Bank.
9. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

SC Pay「轉數快」享高達HK\$500現金回贈優惠(「優惠」)之條款及細則：

1. 此優惠之推廣期由2020年10月8日至10月31日(包括首尾兩日)(「**推廣期**」)。
2. 此優惠只適用於由渣打銀行(香港)有限公司(「**本行**」)發出之渣打信用卡或MANHATTAN信用卡(「**合資格信用卡**」)之特選客戶。
3. 特選客戶(「**合資格客戶**」)須(i)收到由本行直接發出有關此優惠之邀請手機訊息(ii)須在推廣期內成功使用合資格信用卡進行SC Pay「轉數快」轉賬交易，方可享有SC Pay「轉數快」轉賬金額的2%現金回贈，回贈總共高達\$500(「**回贈**」)。
4. 回贈將於2021年1月31日或之前存入使用SC Pay「轉數快」轉賬的合資格信用卡賬戶。合資格客戶如在2021年2月28日前仍未收妥此優惠之回贈，須通知本行；否則，本行恕不承擔有關責任，也不會作任何賠償。
5. SC Pay「轉數快」或於增值過程中收取手續費。請參閱有關之條款及細則。
6. 此優惠不適用於合資格信用卡之附屬卡持卡人。
7. 合資格信用卡賬戶必須於存入所獲贈之回贈時仍為有效及信用狀況良好；否則，回贈將會取消而毋須預先通知。回贈不可兌換成績分或任何其他，亦不得轉換及轉讓。
8. 本行保留隨時延長、更改或終止此優惠以及修訂條款及細則之權利而無需任何通知。如有任何爭議，本行將保留最終決定權。
9. 中英文版本之內容如有歧義，概以英文版為準。